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Déclaration et réserve :

[ ENGLISH TEXT — TEXTE ANGLAIS ]

The Kingdom of the Netherlands accepts the Protocol amending the Convention on Mutual Administrative
Assistance in Tax Matters for the European part of the Netherlands, the Caribbean part of the Netherlands (the
islands of Bonaire, Sint Eustatius and Saba) and for Aruba, Curagao and Sint Maarten.

The Kingdom of the Netherlands (for Aruba, Curagac and Sint Maarten) declares that the reservation referred
to in Article 30, paragraph 1 (f) of the Convention of 25 January 1988, is made that retroactive effect in respect
of Aruba, Curagao and Sint Maarten is limited to three years prior to the entry into force of the Protoco! of

27 May 2010.

[ FRENCH TEXT — TEXTE FRANGAIS |

Le Royaume des Pays-Bas accepte le Protocole d'amendement a la Convention concernant l'assistance
administrative mutuelle en matiére fiscale pour le Royaume en Europe, les Antilles néerlandaises (les iles
Bonaire, Sint Eustatius et Saba) et pour Aruba, Curagao et Sint Maarten.

Le Royaume des Pays-Bas (pour Aruba, Curagao et Sint Maarten) déclare que la réserve visée a l'article 30,

paragraphe 1 (f) de la Convention du 25 Janvier 1988 est faite avec effet rétroactif, en ce qui concerne Aruba,
Curagao et Sint Maarten, limité a trois ans avant I'entrée en vigueur du Protocole du 27 mai 2010.
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